
 

     

  

 

注意事项: 

1. 突发性燃油税调整, 行程计划以外费用. 

2. 行程所列景点, 餐食, 酒店住宿, 20kg

托运行李, 来回机票及机场税, 机上用餐.  

3. 若中英文行程版本出现之处，将以中

文版本为依据. 

4. 行程次序变动, 以当地旅行社安排为准 

 

X The Sky (含观景台) 

甘川文化村 

 

指定自费: 九乡溶洞 (含单程索道+船游) 

海云台海岸列车 (包含单程) 

校村崔氏古宅 (韩服体验) 

The Bay 101 

 

指定自费: 九乡溶洞 (含单程索道

+船游) 

明洞商圈 

 

指定自费: 九乡溶洞 (含单程索

道+船游) 

Flight: Batik Airline (Subject to change) 

KUL/ICN    2200/0550+1     OD820 
ICN/KUL      0650/1230        OD821 
 

Tour Fare:  

Tour Package Detail:  

~ 全程无自费项目 

~ 全程 4 酒店 

~ 旅游保险 (含 COVID 保险) 

~ 含 K-ETA 

~ 双程内陆航班 

特色餐食 Local Meals： 

~ Ashley 自助餐 (特别安排) 

~ 韩式烤肉吃到饱  

~ 海鲜锅龙虾一只鸡 

网红打卡亮点: 

~ 韩服体验游校村崔氏古宅 

~ 制作当当炸鸡 

~ DIY 泡菜+紫菜制作 

~ X The Sky (含观景台) 

~ 海云台海岸列车 (包含单程) 

 

 

D1 吉隆坡 / 仁川 2200/0550+1    

集合 KLIA 1 机场, 准备登记航班 OD820 飞往仁川.  

D2 仁川  (1.5H) 釜山 (3H) 浦项 (1.5H) 庆州    (MOB/L/D)  酒店: 4  Best Wester Gyongju Hotel 或同级 

搭乘内陆航班前往釜山 (金浦国际机场 GMP-金海国际机场 PUS) 

SPACE WALK 环湖公园 这个公园设计得像是一个外太空探险场景, 人们可以在其中体验仿佛漫步太空的感觉. 

公园可能会有太空船, 行星模型, 星际装置等装饰, 营造出异星探险的氛围. 

虎尾岬迎日广场 位于海边或高地的景点, 可能是为了迎接日出而设计的特殊场所. 这样的广场可能拥有开阔的视野, 

让游客可以在清晨欣赏到壮观的日出景观. 

泉理团路 呈现和还原背后的不可思议的社会变迁, 文化传承与时代精神. 

D3 庆州 (3.5H) 大邱   (B/L/X)  酒店: 4  Daegu Grand Hotel 或同级 

佛国寺 院落布局极具特色, 保存了廊院式平面格对, 空间形态. 

校村崔氏古宅 (韩服体验) 具有历史和文化价值的古老建筑和丰富的历史背景和故事, 可能曾经是崔氏家族的府

邸或重要的家族聚居地. 感受传统文化的魅力, 同时深入地了解当地的历史和文化. 

西门市场 韩国之首的盛大开业起, 便名副其实地荣升为了呈献韩国传统与美味的旅游名胜地. 

特别安排体验制作当当炸鸡  

D4 大邱 (1.5H) 釜山   (B/L/D)  酒店: 4  Busan Crown Harbor Hotel 或同级 

海龙东宫寺 传说只要真心诚意地祈祷, 菩萨将会于梦中显灵并实现一个愿望. 

长林浦口 是藉由社群软体形成风潮, 人气急速上升的釜山热门景点. 

X The Sky (含观景台) 是韩国最大的观景台, 可同时欣赏海景和城市景观. 

The Bay 101 是世界级的度假胜地, 拥有美丽的山, 大海和现代建筑.  

D5 釜山    (B/L/X)  酒店: 4  Busan Crown Harbor Hotel 或同级 

甘川文化村 可以享受美丽的自然风景，以及如画般的村落风光也因此吸引众多游客造访. 

海云台海岸列 (包含单程) 这样的海岸列车可能会穿行于海滨风景秀丽的地区, 沿途经过海湾, 礁石, 沙滩等景点. 

青沙浦红白灯塔 这里的铁道是全韩国仅有的两条滨海铁路之一, 成为备受旅客喜爱的景点. 

南浦洞国际市场 以便宜价格贩售的各种复古旧物, 就这么堆在地上等待有缘人的慧眼挑选起来也别有一番乐趣. 

D6 釜山    (B/L/X)   酒店: 4  Busan Crown Harbor Hotel 或同级 

人参专卖店, 化妆品免税店, 护肝宝专卖店, 土产店 

西面闹区 相较于知名品牌, 此处多以贩售物美价廉的商品为主, 是精打细算型游客的购物好去处. 

D7  釜山  (1.5H) 首尔  (B/L/X)  酒店: 4  Bernoui Hotel 或同级 

搭乘内陆航班前往首尔 (金海国际机场 PUS-金浦国际机场 GMP) 

紫菜博物馆 (DIY 泡菜制作+紫菜) 紫菜博物馆听起来很有趣! DIY 泡菜制作和紫菜可能是参观者参与的互动

项目之一. 这样的体验可以让参与者亲身感受传统食品制作的乐趣, 同时学习到一些关于食材处理和保存的技巧.  

明洞商圈 作为首尔主要旅游景点之一, 自然吸引了来自世界各地的游客, 前来造访这里的精品名牌店家和其他商家. 

D8 仁川 / 吉隆坡 0650/1230 (MOB)   

乘机返回温馨家园 

Tel: 03-8959 1088 
HP: 010-200 8350 886399-H | KPL6698 

57-2, Olive Hill Business Park, Jalan BS 1/1, Taman Bukit Serdang, 43300 Seri Kembangan, Selangor      |      Email: smallhero2u@gmail.com 

8 天 6 晚 精彩南韩 釜山/庆州/大邱/首尔 (双飞) 

 

B3. ICN08PUS 



 

 

D1 Kuala Lumpur / Incheon      2200/0550+1      

Assemble at KLIA 1 Airport and prepare to check in for flight to Incheon. 

D2 Incheon ✈️ (1.5H) Busan (3H) Pohang (1.5H) Gyeongju  (MOB/L/D) Hotel: 4  Best Wester Gyongju Hotel or sml 

Taking domestic flights to Busan (Gimpo International Airport GMP - Gimhae International Airport PUS) 

SPACE WALK Lake Park the panoramic view of SPACE WALK Lake Park along with lush forests and overlook the city area.  

Hwaeomsa Temple Sunrise Plaza the place where the sun rises first the Korean Peninsula, truly deserving of its title as the Sunrise Plaza 

Cheonli Jang Road It showcases and restores the incredible social changes, cultural heritage, and spirit of the times. 

D3 Gyeongju (3.5H) Daegu     (B/L/X)  Hotel: 4  Daegu Grand Hotel or sml 

Bulguksa Temple The courtyard layout is extremely distinctive, preserving the layout of the corridor-style courtyard and spatial forms. 

Cheomseongdae Observatory (Hanbok Experience) As a Hanok village built by Gyeongju City, it opens the living scene of the Choi 

family, allowing visitors to experience and learn about traditional Korean culture.   

Seomun Market Since its grand opening as the largest market in Korea, Seomun Market has truly become a tourist destination showcasing 

Korean tradition and delicacies. 

Special Arrangement: Experience making authentic Korean fried chicken.  

D4 Daegu (1.5H) Busan     (B/L/D)  Hotel: 4  Busan Crown Harbor Hotel or sml 

Haedong Yonggungsa Temple Legend has it that if one sincerely prays, the Bodhisattva will appear in dreams and grant a wish.  

Changrinpo Beach A popular attraction in Busan, Changrinpo Beach has gained rapid popularity through social media, attracting visitors. 

X The Sky (inc Observation Deck) The largest observation deck in Korea, offering panoramic views of the sea and cityscape simultaneously. 

The Bay 101 A world-class resort destination featuring beautiful mountains, ocean views, and modern architecture. 

D5 Busan       (B/L/X)  Hotel: 4  Busan Crown Harbor Hotel or sml 

Gancheon Cultural Village Visitors can enjoy the beautiful natural scenery and picturesque village landscapes, attracting tourists to visit. 

Haeundae Beach Train(Including one way) Consisting of both a coastal train and sky capsules, it is one of the core tourist facilities in Busan. 

Cheongsapo Red & White Lighthouse The railway here is one of only two coastal railways in all South Korea. 

Nampodong International Market This market sells a variety of retro items at cheap prices, piled up on the ground and waiting for 

discerning eyes to pick them out, adding to the fun of the experience. 

D6 Busan       (B/L/X)   Hotel: 4  Busan Crown Harbor Hotel or sml 

Ginseng Specialty Store, Duty-Free Cosmetics Shop, Liver Protection Supplement Store, Local Products Shop 

West Downtown Area Compared to well-known brands, this area mainly sells cost-effective products, making it a great shopping destination 

for budget-conscious tourists. 

D7  Busan  (1.5H) Seoul     (B/L/X)  Hotel: 4  Bernoui Hotel or sml 

Taking domestic flights to Seoul (Gimhae International Airport PUS -Gimpo International Airport GMP) 

Seaweed Museum (DIY Kimchi Making + Seaweed) Such experiences allow participants to firsthand experience the joy of making 

traditional foods while learning some techniques for ingredient handling and preservation.  

Myeongdong Shopping District sone of Seoul's major tourist attractions, it naturally attracts visitors from all over the world who come to 

visit its boutique brand stores and other businesses. 

D8 Incheon / Kuala Lumpur  0650/1230  (MOB)  

Proceed to the airport and take flight back to your cozy home. 

Notes: 

1. Sudden changes in fuel taxes may result in additional expenses beyond the planned itinerary. 

2. Tour Package includes listed attractions, meals, accommodation, 20kg checked baggage, Air Ticket, airport taxes, and Meal in board. 

3. In case of discrepancies between the Chinese and English versions of the itinerary, the Chinese version shall prevail. 

4. Any changes in the itinerary sequence will be subject to arrangements made by the local travel agency. 
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